
Reactie op erkenningsregeling

Aan: Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties

Kopie: Maud Provily (Directeur HR en HSEQ Feenstra)

Van: Ernie van Dalen (COO Feenstra)

Datum: 14 februari 2018

Betreft: Wijziging van de Woningwet i.v.m. de introductie van een stelsel van certificering voor 
werkzaamheden aan gasverbrandingsinstallaties

Geachte lezer,

Feenstra onderschrijft de noodzaak van de veiligheid voor bewoners. De aanpassing van de woningwet 
(erkenningsregeling) past in het verbeteren van de veiligheid voor bewoners. En, Feenstra maakt graag gebruik 
van de reactiemogelijkheid op genoemde aanpassing. Voor de volledigheid melden wij dat onze reacties ook 
gemeld zijn aan de branche organisatie Uneto-VNI.

Onze reactie en zorgen op de aanpassing in de woningwet (erkenningsregeling) zijn hieronder verwoord:

1. Het uitsluiten van de gasleiding in de regeling is een enorme misser. De risico’s op een explosie is groot en 
de gevolgen van zo’n explosie zijn enorm. Ook daar vallen regelmatig dode. Laten we niet wachten op een 
volgende ‘erkenningsregeling voor de gasleiding’.

2. Zie bijvoorbeeld: https://www.risicowijzergroningen.nl/risico-s/gas-explosie
3. Overige uitsluitingen: Een deel van de CO-incidenten (en slachtoffers!) is gerelateerd aan terraskachels, 

caravans en plezierbootjes? Deze vallen búiten de regeling. Dit is waarschijnlijk een gevolg van het 
onderbrengen in het bouwbesluit, de regeling zou een op zichzelf staand iets moeten zijn zodat ook de 
genoemde items er in ondergebracht kunnen worden.

4. Wij missen de samenhang met bestaande regelingen zoals de BRL6000, modules 4 en 16. Door deze aan te 
passen zou alles ruimschoots afgedekt kunnen worden en is het nieuwe certificeringsschema overbodig.

5. Het verplichte afmelden van alle werkzaamheden die gevolgen kunnen hebben voor CO, dus montage, 
inbedrijfstellen, storingen, onderhoud, enzovoort moeten in een afmeldsysteem komen. Het praktisch 
inregelen is een dilemma en kostenpost voor de consument van ca. 10 euro per jaar. Laat afmelding 
geschieden op basis van minimale gegevens, bijvoorbeeld alleen de postcode. Steekproefgewijs kan meer 
informatie bij de installateur worden verkregen (vergelijkbaar met de APK regeling voor voertuigen). 
Overigens: Van het geld dat het afmelden gaat kosten kan ook een CO melder worden aangeschaft. Door 
een goede CO melder verplicht te stellen bij gebruik van gasverbrandingstoestellen zal waarschijnlijk méér 
resultaat geboekt worden.

https://www.risicowijzergroningen.nl/risico-s/gas-explosie


6. Hoe wordt de handhaving ingeregeld: 
a. Hoe voorkomen we dat er nog verbrandingstoestellen in bedrijf gesteld worden door niet 

gecertificeerde vaklieden?
b. Komt er een verbod op verkoop van verbrandingstoestellen aan niet gecertificeerde vaklieden en 

hoe voorkomen we dat monteur A  het verbrandingstoestel koopt en monteur B, zonder erkenning, 
deze monteert en in bedrijf stelt? 

c. Moet een verkoper van een woning een bewijs overleggen dat de verbrandingstoestel in de woning 
in bedrijf gesteld cq onderhouden is door een gecertificeerd erkend installateur? 

d. Er is zorg over het beleggen van de handhaving bij gemeentelijke organisaties. Bij grote gemeenten 
zal dat geen probleem zijn maar bij kleinere gemeenten en intergemeentelijke instanties blijkt dat 
ook bij andere daar belegde zaken dit problematisch verloopt. Voor een landelijke organisatie als 
Feenstra is het zeker onhandig omdat we dan wellicht onnodig veel contact tijd kwijt raken aan 
plaatselijke instanties.

7. Het lijkt zeer onhandig voor de klant als er veel verschillende certificaten komen. Verschillende certificaten 
zouden tevens tot afstemmingsproblemen kunnen leiden. Voorbeeld als nieuwbouw afwijkt van onderhoud na 
vervanging? Voor consumenten is er ook niet te volgen waar welk certificaat voor staat. 

8. Nergens wort gerefereerd naar bestaande certificeringen zoals de BRL. In die normschema’s zit nu veel 
knowhow, waarom wordt daar niet aan gerefereerd? Zoals bekend gebruiken wij de BRL 6001 serie om ons 
optimaal voor te bereiden. Als we in plaats van een nieuwe regeling die inwisselen voor een (verbeterde) 
BRL6001 verplichting en deze versneld ingevoerd krijgen kunnen we snel markt uitbreiden omdat niet iedere 
installateur op tijd dat certificaat kan bemachtigen en of de kosten kan dragen. 

Wij hopen dat we met onze reactie een positieve bijdrage hebben kunnen leveren,

Met vriendelijke groet,

Ernie van Dalen, COO

Namens Feenstra


